
Datorsektionens årsmöte 2021
Datum: den 9:e juni 2021

Dagordning
● Mötets öppnande

● Val av mötesfunktionärer

● Fastställande av röstlängd

● Redovisning av nycklar

● Redovisning av verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse

● Propositioner

● Motioner

● Val av styrelse

● Val av revisor

● Beslut om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen

● Diskussion om rekrytering

● Övrigt

Mötets öppnande
Mötet öppnas

Val av mötesfunktionärer
Styrelsen föreslår:

● Love Billenius som mötesordförande

● Yangyi Qi som mötessekreterare

Fastställande av röstlängd
Röstlängd: 16

Redovisning av nycklar
Följande personer erhåller nyckel i form av en tagg till sektionens lokal:

● Ordförande: Love Billenius Na19A

● Sekreterare: Yangyi Qi Na19C

● Ekonomiansvarig: Love Sundin Na19C

Lokalansvariga:



● Caspian Mörling Na20C

● Adam Nählinder Na19C

● Alice Malmén Te20G

● Axel Petersson Te19F

● Festim Isufi Te20G

● Love Berggren Na19D

Följande personer fick sin tagg inaktiverad idag då de avslutar sina
studier på Berzeliusskolan:

● Axel Lorenzo Johansson Na18C

● Gustav Engström Falkenäng Na18C

● Oskar Nilsson Svensson Na18C

● William Lindfors Te18G

Redovisning av verksamhetsberättelse och
ekonomisk berättelse

Verksamhetsberättelse

Verksamhetsberättelse från styrelsen:
Det har varit ett speciellt verksamhetsår på grund av Corona och de
begränsade möjligheter som den har medfört. Vi planerade många events, men
ett flertal av de, exempelvis BerzanParty, tvingades ställas in. Dock hölls
ett LAN under oktober och det var uppskattat av deltagande medlemmar. En
annan viktig händelse under hösten 2020 var också donationen av diverse
datorer från Muneris, vilket kan anses vara viktigt då endast två datorer
fungerade innan donationen. Även om viruset har begränsat vår verksamhet
har vi fortfarande uppnått den högsta medlemsantalet på sex år, 66
medlemmar! Förutom det positiva så har också en hel del problem uppstått
under verksamhetsåret, bland annat stölder av sektionens varor och
kontanter. Vi i styrelsen har tagit åtgärder mot detta via exempelvis
anmälning till Polisen och borttagning och kontantsystemet. Förhoppningar
för nästa verksamhetsår är färre stölder och fler events.

Ekonomisk berättelse

Ekonomiansvarig redovisar ekonomisk berättelse.
På början: 8909 kr
Nu: 3618 kr

Då revisorn inte är närvarande för tillfället redovisas revisorns ekonomisk
berättelse vid ett senare tillfälle.



Propositioner
Proposition I: att skriva in tidigare stadgeändrande beslut i
stadgedokumentet. Dessa beslut är:

● att hålla i säsongsmöten

● att förlänga motioneringsperioden till ett mötets startpunkt
Acklamation: inger säger emot. Bifall

Proposition II: att avsluta nyhetsuppdateringar på Facebookgruppen och
arkivera gruppen
Motivation: väldigt få medlemmar använder Facebookgruppen.
Acklamation: ingen säger emot. Bifall

Proposition III: att ta bort “Dessa motioner samt alla övriga motioner
måste publiceras i tråden för aktuellt möte på forumet (gammal hemsida),
eller sättas upp i Datorsektionens lokal för allmän beskådning.” i paragraf
10 gällande motioner.
Motivation: då motioneringsperioden avslutar vid ett mötets startpunkt är
det omöjligt att genomföra detta.
Acklamation: ingen säger emot. Bifall

Motioner
Motion 1: batterier
Motivation: batterier = energi, energi = bra.
batterier till ljusslingor o ev annat som batterier behövs. batterier är
bra.
Love Sundin invänder med att elektronik kan kopplas in via eluttag. Adam
föreslår inköp av laddare.
Avslag. Nästa styrelse ska undersöka möjligheter för batterifri elingång
för diverse elektronik.

Val av övriga mötesfunktionärer

Styrelsens förslag:
Justerare: Festim Isufi och Rebecka Lindvall
Acklamation: ingen säger emot. Bifall
Rösträknare: Hilma Medin och Axel Petersson
Acklamation: inger säger emot. Bifall

Motion 2: att sätta upp en anslagstavla i Sektionens lokal
Motivation: En anslagstavla kan meddela information till sektens medlemmar
på ett synligt och effektivt sätt. I dagsläget används Discordservern för
nyhetsuppdateringar, men många har mutat servern och därmed missar event
och möten som anordnas i sekten.
Diskussioner om vart anslagstavlan ska placeras. Medlemmar föreslår insidan
av dörren och över bokhyllan. Adam Nählinder och Love Sundin uttrycker att
en skärm och en whiteboard funkar bättre.



Acklamation: ingen säger emot. Bifall. Nästa styrelse ska tillämpa en
anslagstavla eller liknande och sätta upp det på en plats.

Motion 3: att lägga till rollen "Vice ordförande" i styrelsen
Motivation: ett vice ordförande kan agera som ordförande då denna inte är
närvarande. Vice ordförande kan också anta andra ansvarsområden såsom
rekrytering och event. Två ordförande från olika sociala kretsar kan också
bidra till fler perspektiv och representation av olika medlemmar i sekten.

Röstlängden: 17
Omröstning: 15 ja och 0 nej. Bifall

Diskussion om vice ordförandes ansvar. Love Billenius föreslår att vice
ordförande och ordförande tillsammans sköter sektionens administration, men
att ordförande får sista ordet när det gäller beslut inom styrelse. Yangyi
Qi föreslår att vice ordförande för ansvar inom rekrytering.
Tillägg 3a: att vice ordförande får administrativt ansvar tillsammans med
ordförande och ansvar inom rekrytering.
Acklamation: ingen säger emot. Bifall

Motion 4: kedja till kylskåpet
Motivation: jag tycker en kedja eller praktiskt taget vad som helst är
bättre än ett presentsnöre.
Diskussion om kedja. Hilma Medin erbjuder en låskedja till donation.
Medlemmar uttrycker att ett bättre säkerhetssystem är viktigt. Adam
Nählinder uttrycker att en kedja kanske inte är tillräckligt för att
förhindra stölder då den kan klippas av, men stödjer kedjeförslaget.
Acklamation: ingen säger emot. Bifall

Revisor godkänner den ekonomiska berättelsen.

Val av styrelse

Ordförande

Adam Nählinder säger upp sig som ordförandekandidat.
Valberedningens förslag: Love Billenius
Hilma Medin ställer upp som ordförandekandidat.

Kandidater: Love Billenius och Hilma Medin

Hilma Medin håller tal för ordföranderollen.



Love Billenius håller tal för ordföranderollen.

Adam Nählinder pläderar för Love Billenius.
Hilma Medin pläderar för Love Billenius.
Axel Petersson pläderar för Love Billenius och Hilma Medin.
Yangyi Qi pläderar för Love Billenius.
Kristoffer Åsberg pläderar för Love Billenius.

Omröstning: 14 Love Billenius.
Love Billenius blir ordförande för styrelsen 2021-2022.

Vice ordförande

Valberedningens förslag: Adam Nählinder
Axel Petersson ställer upp som vice-ordförandekandidat.

Kandidater: Axel Petersson och Adam Nählind

Axel Petersson håller tal för vice-ordföranderollen.
Adam Nählinder håller tal för vice-ordföranderollen.

Axel Petersson pläderar för Axel Petersson.
Adam Nählinder pläderar för Adam Nählinder.
Axel Petersson pläderar för Adam Nählinder.
Adam Nählinder pläderar för Axel Petersson.
Yangyi Qi pläderar för Adam Nählinder.

Röstlängd: 18
Omröstning: 9 Adam Nählinder 8 Axel Petersson.
Adam Nählinder blir vice ordförande för styrelsen 2021-2022.

Ekonomiansvarig

Valberednings förslag: Love Sundin
Acklamation: Ingen emot.
Love Sundin blir ekonomiansvarig för styrelsen 2021-2022.

Sekreterare
Valberednings förslag: Yangyi Qi
Acklamation: ingen emot.
Yangyi Qi blir sekreterare för styrelse 2021-2022.



Val av revisor
Hilma Medin ställer upp som revisor.
Axel Petersson ställer upp som revisor.
Hilma Medin säger upp sig som revisorkandidat.
Acklamation: ingen emot.
Axel Petersson blir revisor för verksamhetsåret 2021-2022.

Beslut om ansvarsfrihet för den avgående
styrelsen
Acklamation: ingen emot, bifall.

Diskussion om rekrytering
Adam Nählinder föreslår att rekryteringsansvariga går runt i skolan och
introducerar sektionen för olika klasser. Han föreslår också ett samarbete
med ELIT 21 för att marknadsföra sektionen under fadderverksamheter. Axel
Petersson föreslår att han får ärvstiteln Rekryteringskejsare.
Acklamation: ingen emot, bifall.
Yangyi Qi föreslår att Rekryteringskejsaren kan föreslå nya
rekryteringsansvariga efter diskussion och votering på sektionens
Discordserver.
Acklamation: ingen emot, bifall.

Övrigt
Adam Nählinder meddelar om merch.
Yangyi Qi föreslår att Festim Isufi och George Warda får kontakta styrelsen
om elever som byter klass.

Datum för höstmötet

Beslutas inte nu. Ska beslutas av styrelsen.

Mötet avslutas

Mötessekreterare: Yangyi Qi

Justerare Festim Isufi godkänner dokumentet.
Justerare Rebecka Lindvall godkänner protokollet


